
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 24/03/2021 

 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
 
ΘΕΜΑ: «Απόκτηση επιπλέον οχημάτων “Μ-1117” για τον Ελληνικό Στρατό» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με δημοσιεύματα στο διαδίκτυο της 17ης Μαρτίου 2021, η Κολομβία δεν θα 
αποκτήσει 144 οχήματα τύπου «Μ-1117» από τα αμερικάνικα αποθέματα. Ενώ οι 
διαδικασίες επιθεώρησης πριν την απόκτησή των ως άνω οχημάτων από την κολομβία 
είχαν ξεκινήσει το δεύτερο εξάμηνο του 2020 και είχε εξευρεθεί το ποσό των σχεδόν 5 
εκατ. δολαρίων για την απόκτησή τους, το εν λόγω κονδύλιο διατέθηκε σε άλλες 
ανάγκες. Στόχος της συγκεκριμένης χώρας ήταν να παραληφθούν τα εν λόγω στις 
αρχές του 2021 και να τα θέσουν σε υπηρεσία συμπληρωματικά με αυτά που ήδη 
διέθετε η χώρα από παλαιότερη προμήθεια. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Προτίθεσθε να προβείτε στις δέουσες ενέργειες, προκειμένου να δρομολογηθεί 
σχετική αίτηση προμήθειας των ανωτέρω οχημάτων από ελληνικής πλευράς και να 
επαυξηθεί η ήδη δρομολογημένη παραγγελία στόλου 1.200 Τεθωρακισμένων 
Τροχοφόρων Οχημάτων Αναγνώρισης (“ΤΤΟΑ”) «Μ-1117»; 

2. Πότε περατώνεται η σχετική επιθεώρηση και πότε θα καταφθάσει στην χώρα μας ο 
ήδη παραγγελθείς στόλος των 1.200 οχημάτων (“ΤΤΟΑ”) «Μ-1117»; 
 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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